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PROTOK6I NR 8/2016
Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ

RADY MIASTA WTOCIAWEK

ProwadzAcy posiedzenie: radny J6zef Mazierski - Przewodniczacy Komisji.

Data i miejsce obrad: 24 sierpnia 2OL6 r., Urzqd Miasta Wfoclawek, Zielony Rynek 11/13

Sala nr 20

Proponowany porzqdek obrad:

1. 5prawy organizacyjne:
a)otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) przyjqcie protokolu nr 7 z dnia 07 .07 .2Of6 |.
d) zmiany do porzqdku obrad

2. Rozpatrzenie Sprawozdania z wykonania uchwaty Nr XltV/L77/fO Rady Miasta Wloclawex z

dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie okre6lenia szczeg6lowych zasad, sposobu itrybu udzielania
ulg w spfacie naleinoici pienieinych majqcych charakter cywilnoprawny, przypadajqcych w
Gminie Miasto Wloctawek lub jej jednostkom podleglym oraz warunki dopuszczalnoici
pomocy publicznej w przypadkach, w kt6rych ulga stanowii bqdzie pomoc publicznq.

3. zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyiecia sprawozdania i odstapienia od zlecenia
przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wfoclawek.

4. Wypracowanie stanowiska do pisma BRM.0006..8.2016 z dnia 12 sierpnia 2016 r. w sprawie
zlecenia przeprowadzenia kontroli Sp6lki "Zielef Miejska"

5. Om6wienie wynik6w kontroli z udzielania zam6wie6 publicznych w okresie od 01 grudnia
2014 do 31 grudnia 2015,

6 Powolanie zespolu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli dzialari Prezydenta Miasta
Woclawek w zakresie sprawowania nadzoru wfaicicielskiego nad dzialalnoiciq
Przedsiebiorstwa Gospodarki Komunalnej ,,Saniko" Sp. zoo we Wioclawku w roku 2015.

7. Sprawy bieiqce i wolne wnioski.



Ad. 1
Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.
W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyi radny J6zef Mazierski-Przewodniczqcy Komisji
Rewizyjnej udziat wziqli czlonkowie Komisji oraz go6cie wg. listy obecno6ci stanowiacej
zatqcznik do niniejszego protokotu. O godzinie 1300 Przewodniczqcy Komisji otworzyl obrady,
po powitaniu czlonk6w Komisji i gojci poinformowal, i2 zgodnie z listq obecnosci w.
posiedzeniu uczestniczy siedmiu czlonk6w Komisji, co wobec skladu wynoszqcego dziewiqd
os6b stanowi quorum ipozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.
Przewodniczqcy poinformowal, i2 w Biurze Rady Miasta znajdowal siq do wglqdu protok6i z

posiedzenia Nr 7 z dnia 07 lipca 2016 roku, z kt6rym czlonkowie mogli siq zapoznai iwnieii
swoje uwagi.
Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji protok6l zostaf przyjqty w drodze
przeprowadzonego glosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomy5lnie.
Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji przedstawit projekt porzqdku obrad, do kt6rego nie
wniesiono zmian i uwag, w zwiqzku z tym zaproponowany porzqdek obrad zostal uznany za

obowiqzujqcy.

Ad.2

Rozpatrzenie Sprawozdania z wykonania uchwaly Nr XLIV lt77 ILO Rady Miasta Wloclawek
z dnia 28 czerwca 2010 r. w sprawie okre6lenia szczeg6fowych zasad, sposobu i trybu
udzielania ulg w splacie naleino3ci pieniqinych majqcych charakter cywilnoprawny,
przypadajEcych w Gminie Miasto Wfoclawek lub jej jednostkom podlegtym oraz warunki
dopuszczalno6ci pomocy publicznej w przypadkach, w kt6rych ulga stanowid bqdzie pomoc
publicznq.

Prezentacji przedmiotowego zagadnienia dokonata Zasteoca Dvrektora Wvdzialu Finans6w
Pani Bosuslawa Choinacka, informujqc, ii materiai zawiera zestawienie wartodci udzielanych
ulg oraz nazwy przedmiot6w, kt6re ich udzielatv o okresie od 01 stvcznia do 30 czerwca 2016
roku. Prezydent Miasta jak r6wnie2 Dyrektorzy jednostek organizacyjnych og6lnie udzielili
ulgi o warto5ci 10.380.892,- zl. Najwigkszy udzial tych ulg to odroczenie terminu pfatnolci w
kwocie 9.866.299,-, rozto2enie na raty nale2noici wyniosfo 468.383,-, natomiast umorzenie
naleinoSci stanowi 46.210.tys. Najwiqkszq liczbq dluinik6w, kt6rym udzielono ulgi, to
najemcy lokali mieszkalnych,w 24 sprawach odm6wiono umorzenia nale2no(ci pieniq2nych z

tytulu zaleglo5ci czynszowych lokali mieszkalnych iw 2 przypadkach dotyczqcych lokali
u2ytkowych. Druga grupQ dlu2nik6w stanowiE pasaierowie komunikacji miejskiej. tqczna
kwota umorzenia naleino6ci z tyt. oplaty dodatkowej za przejazd w komunikacji miejskiej
bez biletu wynosi 27.140,- zt., umorzenia dokonano z powodu tego, gdy2 w wiqkszodci
dtuznicy to osoby niepracujQce, bez dochodu. Koszty zwiEzane z dochodzeniem naleinoici na
drodze sqdowej oraz koszty ponoszone w postQpowaniu egzekucyjnym przewyiszajq
wysokoSi egzekwowanej kwoty. Znaczna grupa dlu2nik6w to osoby korzystajQce z pomocy
spotecznej tzn. z ustug opiekuriczych, dodatk6w mieszkaniowych i zasifk6w, w tym wypadku
rowniez najwiQkszq kwotq tj. 16.852 zf. stanowi rozlo2enie na raty naleino6ci. Trzem
przedsiqbiorcom rozfoiono na raty ponad 20.000 tys. naleinojci za czynsz i media z tytulu
korzystania z uslug Wloclawskiego Inkubatora Innowacji i Przedsiqbiorczoici. Rozfo2enie .

zobowiqzari na raty wynikalo z trudnej sytuacjifinansowej przedsiqbiorc6w.



W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jarostaw Hupalo stwierdzil, i2 kwota umorzenia z tyt. oplaty dodatkowej za przejazd w
komunikacji miejskiej bez wa2nego biletu jest bardzo wysoka.
Zastepca Dvrektora Wvdziatu Finans6w Pani Bosuslawa Choinacka poinformowala, i2 kwoty
umorzenia dokonano w przypadku os6b, u kt6rych Sciqgalno5i jest niemo2liwa.
Radnv Jaroslaw Huoalo zapytal o narzqdzia, instrumenty i ocenq procedury dokonania
zaptaty przez jednq osobq i nie dokonania zaplaty przez innq osobq, na jakich kryteriach
oparta jest Sciqgalnodi tych naleinoSci?
Zastepca Dvrektora Wvdziatu Finans6w Pani Bosuslawa Choinacka poinformowala, ii
postepowanie w sprawie wyegzekwowania tych kwot bylo prowadzone, ale koszty zwiqzane
z dochodzeniem naleinoici na drodze sqdowej oraz koszty ponoszone w postepowaniu
egzekucyjnym przewyiszajq wysoko5d egzekwowanej kwoty stad tak wysokie umorzenie
nale2noici z urzqdu.
Komisja Rewizyjna w zwiqzku z tym wypracowala wniosek do Prezydenta Miasta o
opracowanie szczeg6lowych kryteri6w zwiqzanych z umorzeniem naleinoici z t6utu nie
posiadania wainego biletu komunikacji miejskiej.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno5ci siedmiu cztonk6w Komisji za
przyjqciem wniosku iwydaniem pozytywnej opinii o ww Sprawozdaniu cztonkowie Komisji
opowiedzieli siq jednomy5lnie, glos6w przeciwnych oraz wstrzymujqcych siq nie
stwierdzono.

Ad.3
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i odstapienia od
zlecenia przeprowadzenia kontroli Komisji Rewiryjnej Rady Miasta Wloclawek.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski poinformowal, i2 wystqpit do
Przewod niczqcego Rady Miasta z projektem uchwaly o odstqpienie przeprowadzenia kontroli
,,Przebudowa Drogi Krajowej Nr 91". W uzasadnieniu okre6lono, i2 w/w inwestycja
kontrolowana jest przez inne organy, w zwiqzku z toczEcym siq Sledztwem wszelkie
dokumenty przekazano do organ6w kontrolujqcych, a ponadto nieznany jest termin
zakoriczen ia tych czynnoici.
Wyloniony 13.01.2015r. Zesp6l Kontrolny w skladzie Jacek Buiawa, Dariusz Jaworski, Olga
Krut-Horonziak do dnia dzisiejszego nie zakodczyl kontroli ,,przebudowa Drogi Krajowej Nr
91". Ponadto cztonkowie Zespolu Kontrolnego ,,Przebudowa Drogi Krajowej Nr 91,,. Dariusz
Jaworski iOlga Krut-Horonziak zrezygnowali z czlonkostwa w Komisji Rewizyjnej a tym
samym nie sq jui w Zespole Kontrolnym i nale2atoby ponownie powolad nowy Zesp6l
Kontrolny do kontynuacji przeprowadzenia kontroli ,,przebudowa Drogi Krajowej Nr 91,,.
Wobec braku zgloszed radnych do zabrania glosu w dyskusji przewodniczqcy Komisji radny
J6zef Mazierski poddal pod glosowanie ww projekt Uchwa[.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno$ci 7 czlonk6w Komisji za przyjqciem
projektu Uchwaiy opowiedzialo siq 5 radnych, przy 1 glosie wstrzymujEcym siq oraz braku
glos6w przeciwnych.



Ad.4
Wypracowanie stanowiska do pisma 8RM.0006.8.2016 z dnia 12 sierpnia 2016 r. w sprawie
zlecenia przeprowadzenia kontroli Sp6tki "Zieleri Miejska".
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei J6zef Mazierski przedstawil, celem przypomnienia
przebieg korespondencji, jaka byla przeprowadzona w sprawie Sp6lki ,,Zieleri Miejska".

Komisja Rewizyjna w dniu 31.03.2016r. przekazafa do Rady Miasta sprawozdanie z

przeprowadzonej kontroli w 5p6fce Zieleri Miejska. Komisja Rewizyjna w ramach zalecei
pokontrolnych wnioskowala do Rady Miasta Wtoctawek o wypracowanie stanowiska oraz
podjecie stosownych dzialari w ramach posiadanych uprawnieh zmierzajqcych do
wyjaSnienia n ieprawidfowoSci wskazanych w protokole pokontrolnym.
W drodze Uchwaty NR Xvlll/52l2015 z dnia 25.04.2076 I 2 Rada Miasta Wfoclawek
zobowiqzata Przewodn iczqcego Rady Miasta do zioienia zawiadomienia Prokuratury w
sprawie niekorzystnego rozporzqdzania majqtkiem gminnym Sp6lki ,,Zieleri Miejska".
Prokuratura dnia 06.05.2016 r. w odpowiedzi na pismo Pana Przewodniczqcego skierowata
zapytanie, jakie dzialania podjqta Rada Miasta w tej sprawie zg. z zaleceniami Komisji
Rewizyjnej.
Dnia 17.05.2016r. Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal prokuraturq, ii Rada Miasta
przegfosowata zmianq do projektu uchwaty w sprawie przyjqcia sprawozdania z
przeprowadzonej kontroli w zakresie dziatari prezydenta Miasta Wfoclawek zwiqzanych z

wszelkimi sprawami dotyczqcymi Sp6tki Zieleri Miejska, wprowadzajqc dodatkowy paragraf
zobowiqzujqcy Przewodniczqcego Rady Miasta do skierowania do prokuratury Rejonowej we
Wfocfawku sprawy dot. niekorzystnego rozporzqdzenia majqtkiem gminnym Sp6iki ,,Zieleri
Miejska,, stwierdzonym w sprawozdaniu Komisji Rewizyjne,.
Dnia 23.05.2016r. Prokuratura Rejonowa we Wloclawku skierowala kolejne pismo do
Przewodn iczqcego Rady Miasta o wskazanie warto6ci szkody poniesionej w zwiqzku z

niekorzystnym rozporzqdzeniem majqtkiem gminnym, poniewai nie wynikala ona z
protokolu Komisji Rewizyjnej oraz o okreSlenie dziatai podjqtych przez RadQ Miasta we
wfasnym zakresie.
Dnia 8.06.2016r. Przewodniczqcy Rady Miasta w odpowiedzi do prokuratury poinformowar,
i2 w ramach czynno6ci wtasnych Rada Miasta wloctawek zlecila Komisji Rewizyjnej
przeprowadzenie kontroli w zakresie dzialari prezydenta Miasta wtoclawek zwiqzanych z
wszelkimi sprawami dot. sp6tki Zieleri Miejska, ponadto przewodniczqcy Rady Miasta zlecit
Komisji Rewizyjnej okre5lenie wartoici szkody poniesionej w zwiqzku z niekorzystnym
rozporzqdzeniem maiqtkiem gminnym Sp6lki ,,Zielefi Miejska,,. ponadto przewodniczqcy
Rady Miasta wystEpil do prokuratury o wydlu2enie terminu na udzielenie odpowiedzi w
sprawie okre(lenia wartoici szkody do kofica czerwca.
Dnia 15.06.2016r. Prokuratura Rejonowa we wlocfawku przychylila sie do pisma pana
Przewodniczqcego w sprawie okreSlenia wartosci szkody iwydluiyfa termin do 30.06,2016r.
Dnia 23.06.2015r. Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poinformowal pana przewodniczacego
Rady Miasta, i2 na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, komisja wypracowala wniosek o
dokonanie wyceny przez cztonk6w zespolu Kontrolnego, jednocze$nie poddal pod rozwagq
skierowanie sprawy wyboru bieglego prezydentowi Miasta.
Dnia 23.05.2015r. Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej skierowal r6wniei pismo do pani
sekretarz Miasta w sprawie mo2liwosci kontynuacji czynnosci kontrolnych przez poprzedni
Zesp6l Kontrolny powolany do przeprowadzenia kontroli w Sp6lce,,Zieleri Miejska,,.



Pani Sekretarz Miasta w odpowiedzi na pismo z dnia 23.06.2016r. poinformowala
Przewod niczqcego Komisji Rewizyjnej, ii Komisja Rewizyjna po sporzqdzeniu przez zesp6t
kontrolujqcy protokotu mo2e zlecii wykonanie dodatkowych czynno6ci kontrolnych,
jednakie o ile nie uptynql ju2 zakre6lony przez Przewodn iczqcego Komisji termin kontroli,
cala procedura okre6lona w 5 113 Statutu winna byd rozpoczQta odnowa.
Dnia 30.06.2016r. Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat Przewod niczqcego Komisji
Rewizyjnej o wytonieniu przez Prezydenta Miasta 3 rzeczoznawc6w i akceptacji przez
Komisjq Rewizyjnq wskazanego rzeczoznawcy oraz o koniecznojci wskazania dalszego
postqpowania w zwiqzku z wyborem bieglego oraz deklaracjq prezydenta Miasta Wloclawek
na realizacjq wydatku z budietu miasta.
Pismem z dnia 30.06.2016r. Przewodniczqcy Rady Miasta wystqpil do prokuratury Rejonowe.y
o wydluienia terminu do korica lipca 2016r. w sprawie okreSlenia wartoici szkody przez
bieglego sqdowego.
Komisja Rewizyjna podczas posiedzenia w dniu 7.O7.2016 pozytywnie zaopiniowara
dokonany wyb6r bieglego. Ponadto analizowala projekt uchwaly w sprawie upowainienia
Przewodniczacego Rady Miasta do wniesienia do sqdu Rejonowego we wfoclawku zaialenia
w zwiqzku z decyzjq Prokuratury o odmowie wszczqcia postQpowania, kt6re wptynqlo do
Urzqdu Miasta w dniu 4.07.2016r.
Dnia 12.08.2016r. Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal przewodn iczqcego Komisji
Rewizyjnej, i2 w zwiqzku z dotychczasowq prowadzonq korespondenciq w sprawie szkooy
poniesionej przez Gminq Miasto wloclawek Komisja Rewizyjna winna okredlii i wskazai
spos6b dalszego postepowania w przedmiotowej sprawie.
w zwiqzku z tym radny l6zef Mazierski zapwai pozostalych czfonk6w Komisji Rewizyjnej,
jakie jest ich stanowisko w przedmiotowej sprawie.
W dyskusji udziat wziqli;
Radnv Krzvsztof Kowalski zapytal pana przewod n iczqcego czy ma jakiej propozycje w tej
sprawie?
Przewodniczacv Komisii J6zef Mazierski stwierdzil, i2 jego zdaniem Komisja Rewizyjna wrnna
zakoiczyi dalsze dziafania w tej sprawie, powiadamiaiqc o tym przewodniczqcego Rady
Miasta, poniewa2 Prokuratura odm6wila wszczQcia przyiqcia zaialenia, bo uplynql termin,
postanowienie jest prawomocne i nie mo2na wnie6i zaialenia.
Radnv Jaroslaw Huoalo stwierdzil, ii wycena szkody przez bieglego w obecnej sytuacji jest
zbqdna, poniewai procedury odwolawcze zostaly wyczerpane.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei kontynuuiqc wypowiedl powiedzial, 2e popelniony zostal
blqd, poniewai wydzial Kontroli urzQdu Miasta m6gt przeprowadzid czynnosci i zlo2yc
za2alenie, ale zmieniono, ie przewodniczacy Rady Miasta powinien zglosii za2alenie do
Prokuratury, a Prokuratura nie przedtuiyla terminu w sprawie okreilenia wartosci szkodv.
Radnv Andrzei Patucki powiedziai, ie prokuratura nie przedluiyla tego terminu, poniewai nre
byla to inicjatywa prezydenta tylko Rady Miasta. Kontrola podiqta byla Uchwalq Rady
Miasta, wiqc Prezydent postEpil zgodnie z procedurq, jaka mu narzucono.
Przewodniczacv J6zef Mazierski stwierdzil, i2 skoro uptynql termin wniesienia zaialenia do
sadu Rejonowego we wloclawku na postanowienie prokuratury Rejonowej o odmowie
wszczecra postepowania zaproponowai, aby Komisja wypracowala wniosek o odstEpieniu oo
wyboru biegfego do oszacowania szkody poniesionej w zwiqzku z niekorzvstnvm
rozporzqdzeniem majqtkiem gminnym.



Wobec zakoriczonej dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie ww wniosek o

odstqpieniu od wyboru bieglego.
W wyniku giosowania przeprowadzonego w obecnoSci siedmiu czlonk6w Komisji za
przyjqciem wniosku radni opowiedzieli siq jednomyslnie, gios6w przeciwnych oraz
wstrzymujacych siq nie stwierdzono.
Wniosek stanowi zaiAcznik do protokolu.

Ad.5
Om6wienie wynik6w kontroli z udzielania zam6wiefi publicznych w okresie od 01 grudnia
2014 do 31 grudnia 2015.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski poinformowal, 2e chciatby, aby
Komisja Rewizyjna zapoznala siq iodniosta do zastrze2e6 iwyjainie6 do protokolu z kontroli
Prezydenta Miasta Wioctawek w zakresie udzielania zam6wieri publicznych. W nastqpney
kolejnoSci Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej odczytal odpowiedi na pismo z dnia
28.O7.20!6r znak KN.1712.3.2016r dotyczace tych zastrze2e6.

Pun ktu l.
1.Zesp6l kontrolny nie uiyf sformuiowania na wylqczne potrzeby prezydenta Miasta
Wloclawka, lecz u2yt na potrzeby Prezydenta Miasta Wloclawka. Tym niemniej przyjmule
wyja6nienie.
wortosi szocunkowa zam6wienia wynosi 109.152.44 zt jest bardzo dokiadnie okrejlona z
groszami. Jest to stwierdzenie faktu przez Zesp6l Kontrolny i nie wymaga wyjaSnienia.
Notatka sluibowa dotyczqca ustalenia wartosci szacunkowej winna byi zalqcznikiem oo
protokolu z wyboru.
w interesie Pana Prezydenta byto dostarczenie wszystkich dokument6w /nie
wybi6rczo/tegoi zam6wienia by w protokole z kontroli zam6wiefi publicznych w okresie
!.72.2o14r.do 31.!2.2075r. opisai jak przebiegalo udzielenie zam6wienia na zakup
samochodu osobowego na potrzeby urzqdu Miasta wloclawek tym bardziei,2e Zesp6l
Kontrolny wcze(niej wybral to zam6wienie do kontroli a pan prezydent wczesniej wiedziat o
kontroli zam6wieri publicznych. punkt 6 protokolu z wyboru wykonawcy stanowi -nototko
sluibowa dotyczqco ustolenia wortoici szocunkowej oroz olerty nd dostowq sdmochodu sq
zolqcznikami do Protokolu i skoro protok6t przekazano to niezrozumiatym jest nie
przekazanie tych dokument6w, kt6re sq integralnq czQsciq tegoi protokotu. ponadto punkt 5
w/w protokolu z wyboru wykonawcy zam6wienia po opisie ipor6wnaniu ofert stanowi, ie
,,Kopie ofert noleiy dolqczyi do protokolu."
2.Zamowienie OP1K.ROU.271.7.2014.
Protok6t z wyboru wykonawcy w punkcie 5 i 7 stanowi, ie zalqcznikami sq kopie ofert, kt6re
nale2y dolqczyi do protokolu i notatka slu2bowa dotyczqca ustalenia warto(ci szacunkowej. .

zesp6l kontrolny stwierdzit, 2e nieprzekazane zostaly wraz z protokolom z wyboru
wykonawcy. To w interesie Pana Prezydenta byio dostarczenie wszystkich dokument6w /nie
wybi6rczo/tego2 zam6wienia by w protokole z kontroli zam6wieri publicznych w okresie
L.I2.2OI4r.do 37.t2.2OI5r. opisad jak przebiegalo udzielenie zam6wienia.



3.Zam6wienie OPIK.ROU 2634.24.2015.

Protok6l z wyboru wykonawcy w punkcie 5 i 7 stanowi, ie zalqcznikami sa kopie ofert, kt6re
nale2y dofqczyd do protokofu inotatka stuibowa dotyczqca ustalenia wartodci szacunkowej.
Zesp6l kontrolny stwierdzif, 2e nieprzekazane zostaly wraz z protokotem z wyboru
wykonawcy. To w interesie Pana Prezydenta byto dostarczenie wszystkich dokument6w /nie
wybi6rczo/tego2 zam6wieniowa by w protokole z kontroli zam6wieri publicznych w okresie
I.I2.2ot4r.do 37.I2.2O15r. opisai jak przebiegafo udzielenie zam6wienia.
Przekazane brakujqce dokumenty Przez Pana Prezydenta zostaly dotaczone do protokofu
kontroli zam6wiei publicznych w okresie !.I2.2Ot4r.do 37.!2.2015r.
Punkt ll

Zesp6l kontrolny nie otrzymat protokofu z wyboru wykonawcy zam6wienia pod nazwa

,,Ponel temotyczny Wloclawek -midsto szons inwestycyjnych". Zdaniem Zespolu
kontrolujQcego to nie umowa, /kt6ra jest koricowym etapem zam6wienia/ winna okrejlai, ie
wykonawca jest jedynym uprawnionym wykonawcq tegoi zam6wienia, ale inne dokumenty.
Punkt lll
1.W protokole z kontroli Zesp6l kontrolny, stwierdzif w oparciu, o jakie dokumenty
Prezydent Miasta udzielil zam6wienia pn: Swiodczenie uslugi potegojqcej no promocji miosto
podczos zowod6w ogdlnopolskich ,,Lekkootletyko dlo koidego Toruh" oroz podczos obozu
kodry narodowej Monte Gordo.i jokich dokument6w brak.
zesp6t kontrolny nie m6gl ustalii, w jaki spos6b wyliczono wartoji szacunkowq na w/w
zam6wienia oraz co oznacza zapis rozmowy osobiste w protokole z wyboru wykonawcy. Brak
kopii zapytania ofertowego, kt6ra winna byi zaf. do protokolu. ponadto do wyja6nienia
pozostaje czy wta6ciwa osoba zatwierdzila protok6f z wyboru wykonawcy. protok6t z wyboru
wykonawcy w punkcie 4 termin skiadnia ofert i 6, 7 niewypelniony zaj uzasadnienie ,,malo,'
przekonujqce.

Dotyczy to wszystkich zom6wiefi udzielonych przez wydziol kultury promocji i Komunikacji
Spolecznei opisonych w protokole z kontoli zom6wiert publicznych, a dotyczqcych
akceptowonio protokolu z wyboru wykonawcy.

2. W protokole z kontroli Zesp6l kontrolny, stwierdzil w oparciu, o jakie dokumenty
Prezydent Miasta udzielil zam6wienia pn: ,,Opracowanie autorskiej koncepcji sp6jnej linii
wizerunkowej." ljakich dokument6w brak. Zesp6l kontrolny nie przyjmuje wyja(nienia pana
Prezydenta inadal uwa2a, 2e protok6l z wyboru wykonawcy winien byi sporzqdzony na
okolicznoii wyboru wykonawcy tym bardziej, 2e warto(i zam6wienia wynosita 77oozl. oraz
winna byi zloiona oferta wykonawcy, za jakq kwotq chce wykonad zam6wienie. W tym
miejscu nasuwa siq wiele innych pyta ri np., dlaczego za takq kwotq a nie innq wykonawca
chcial wykonad zam6wienie.

3. W protokole z kontroli Zesp6l Kontrolny, stwierdzit w oparciu, o jakie dokumenty
Prezydent Miasta udzielif zam6wienia pn: ,,Swiadczenie uslugi promocji Miasta wtoclawer
podczas Juwenalia wloclawskie 2015 i jakich dokument6w brak. Zesp6l kontrolny nie
przyjmuje wyjasnienia Pana Prezydenta i nadal podtrzymuje ustalenia zawarte w protokore z
kontroli



4. W protokole z kontroli Zesp6l Kontrolny, stwierdzil w oparciu, o jakie dokumenty
Prezydent Miasta udzielil zam6wienia pn: ,,Ustuga polegajqca no przygotowoniu i promocji
materiol6w promocyjnych godiet6w opotrzonych logo miosta. Zesp6l kontrolny nie
kwestionuje braku protokolu z wyboru wykonawcy i szacowanie wartoici zam6wienia, bo w
oparciu o te dokumenty opisat jak przybiegalo udzielenie zam6wienia. Zesp6t kontrolny
podtrzymuje ustalenia zawarte w protokole z kontroli przekazane Panu Prezydentowi.

5. W protokole z kontroli Zesp6l kontrolny, stwierdzil w oparciu, o jakie dokumenty
Prezydent Miasta udzielil zam6wienia pn:,,Promocja miasto podczas rozgrywek extro klasy w
pilce koszykowej mq2czyzn w sezonie jesiert/zimo/wiosno 2075 / 2016 - TAURON BASKET
LIGA (TBL). Zesp6f kontrolny podtrzymuje ustalenia zawarte w protokole z kontroli
przekazane Panu Prezydentowi. Zesp6l kontrolny uwaia, ie z uwagi na wartoji w/w
zamowienia tj. promocji miasta Pan Prezydent winien dochowad szczeg6lnej starannojci, co
wiA2e siQ z zachowaniem zasad ptynqcych z ustawy o finansach publicznych tj. zasady
celowoici ioszczqdno6ci iuzyskania najlepszych efekt6w z danych naktad6w.
Punkt lv.
Kontroluiqcy Andrzej Pafucki nie kwestionuje o96lnej liczby 208 pozycji z zestawienra
dostarczonego przez Wydzial Gospodarki Miejskiej, R6wnie2 nie zaprzecza, kto re
zestawienie podpisat. w protokole opisano zestawienia dostarczone przez Referat
Gospodarki Komunalnej, poniewai tylko to zestawienie byto przedmiotem kontroli. W tym
zakresie opis jest precyzyjny. Pan Prezydent ustosunkowujqc siq do zapisu dot. Umowy nr
2/2015 odni6sl siq do kwestii czysto formalnych, natomiast caikowicie pominQi te aspekty,
kt6re mogtyby przyniesi ewidentne oszczqdno5ci gdyby w przyszloSci je stosowano. ponadto
Pan Prezydent poswiqcil w odpowiedzi obszerny fragment umowie nr 27 2.2oDE.2or4 z dnia
02.12.2Of4 r. zawartej pomiqdzy konsorcjum a MZD skupiajqc sie na jednym z czlonk6w
konsorcjum opisuiqc prace, kt6re nie maiq zwiqzku z kontrolowanymi zam6wieniamr.
Natomiast wymienione fragmenty opisu umowy potwierdzaia, 2e moina a nawet trzeoa
opracowad specyfikaciq przetargowQ tak, aby umo2liwiala bardziej racjonalne
gospodarowanie grodkami publicznymi. pan prezydent nie zwr6cil uwagi, 2e w obrqbie
gospodarki komunalnej miasta funkcjonuiq, co najmniej dwa systemy prowadzenia spraw
zwiqzanych z wylanianiem wykonawcy a tym samym wydatkowania srodk6w publicznych i
podszedf do tego zagadnienia tylko z punktu bardzo formalnego akceptuiqc taki stan.
Niewiarygodne jest wyja6nienie pana prezydenta, 2e omylkowo w dokumentach (kopiach)
przekazanych do kontroli dla Komisji Rewizyjnej znalazly siq kopie protokol6w roboczycn
niezatwierdzonych, natomiast kontroluiqcy nie poprosil .o ich uzupelnienie. Dokumenty
dostarczone przez wydziaf byfy wpisane do zestawienia podpisanego przez wymienione w
protokole osoby mialy nadanq liczbq porzqdkowq itaka sama liczba porzqdkowa(odrqcznie
napisana) widnieje na kopiach. ponadto wiqkszoii dokument6w z osiemdziesiqciu
skontrolowanych spelnia wszystkie wymogi formalne. To do kontrolowanego naleiy rzetelne
przygotowanie dokument6w dostarczanych Komisji Rewizyjnej Rady Miasta. pan prezydent
po6wiadczyl nieprawdq w umowach nr 55/2015 z dn. 30.09.2015 r. I nr 62/2ors z dn.
19 10'2015 r. I wyja3nienia tego faktu sq niezgodne ze stanem faktycznym, tak samo jak
wyjasnienia innych przypadk6w nie przestrzegania zarzqdzenia prezydenta Miasta
wlocfawek nr loo/2o74 z dn. 08.04.2014 r. Zdaniem radnego Andrzeja patuckiego naleiy
powiadomii o tym fakcie Prokuraturq Rejonowq we Wloclawku z wnioskiem o zbadanre



przestrzegania prawa w tym zakresie. Poniewai przy braku argument6w merworycznych
podwa2ana jest wiarygodnoSd kontrolujacego ze wzglqdu na jego zatrudnienie w 2015 r.
( bfqdnie podano fu n kcjq).
Odnoszqc siq do wniosku pokontrolnego dotyczEcego ograniczenia udzielania zamdwied
publicznych z tzw. wolnej rqki w stosunku do zakup6w, promocji miasta Zesp6l kontrolny
przyjmuje wyjaSnienie Pana Prezydenta. Nie mniej jednak podtrzymuje wniosek pokontrolny
szczeg6lnie w stosunku do promocji miasta ijego efekt6w dla miasta -wymiernych korzy6ci
dla miasta.
Zesp6l kontrolny nie dokonal kontroli zam6wieri publicznych miejskich jednostek
organizacyjnych ipomocniczych, poniewa2 mimo proSby na piSmie do Pana Prezydenta nie
otrzymat wykaz6w, o kt6re prosif. Pismem z dnia 27.O4.2076. Przewodniczqcy Zespofu
kontrolnego zwr6cil siq z proSbq do Pana Prezydenta o wypefnienie zestawiefi zam6wiei
przez jednostki bud2etowe UrzQdu Miasta. Nic nie stafo na przeszkodzie by powiadomid -

obojqtnie, w jaki spos6b Zesp6l Kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Miasta, Ze pan prezydent

nie przekaie zestawiei zam6wiei publicznych do wypelnienia przez miejskie jednostki
bud2etowo - organizacyjne ipomocnicze tym bardziej, ie pismem z dnia 8.06.2016r Zesp6l
Kontrolny powiadomit Pana Prezydenta, ie kontrola zam6wieri publicznych wydtuzona
zostaje do 29.07.2016r.
Zesp6l Kontrolny nie przyjmuje wyjaSnienia Pana Prezydenta w tym zakresie.
Odnoszqc siq do wyjainienia Pana Prezydenta dotyczqcego wniosku zgloszonego przez
Zesp6l Kontrolny na opracowanie i wdro2enie regulaminu zam6wieri publicznych do 30 000
euro przez Urzqd Miasta, jako element kontroli zarzadczej zesp6l Kontrolny ponownie prosi
o przea nalizowanie iewentualnE zmianQ swej decyzji. Jako uzasadnienie do w/w wniosku
zesp6l Kontrolny wywodzi i ustalii, 2e w 2015r. Urzqd Miasta wloclawek udzielil ok.1279
,,motych" zam6wieri do 30 000 euro na kwotq netto 10 972 316 zl. i nikt tych zam6wiefi nie
kontrolowai.
Po odczytaniu pisma PrzewodniczQcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef Mazierski otworzyr
dyskusjg w przedmiotowej sprawie.
W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Krzvsztof Kukucki zapytat pana przewod niczqcego, dlaczego zaproponowaf
opuszczenie wpisania w wyjasnieniach do pana prezydenta skierowania wniosku radnego
Andrzeja Pafuckiego do Prokuratury Rejonowej?
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei odpowiedzial, ie po przeprowadzonej kontroli zostal
sporzqdzony protok6l i przekazany prezydentowi Miasta wloclawek celem podpisania. pan
Prezydent ustosunkowal siq, wyja6nit, ale nie przyiqt tych wyjainieri. W zwiqzku tym Zesp6t
Kontrolny odpowiada pismem na zastrzeienia pana prezydenta iczeka na zlo2enie dalszvch
wyjaSnie6, natomiast po zakoriczeniu protokolu moina zlo2yi odrqbny wniosek.
Radnv Krzvsztof Kukucki podtrzymuje jednak, ie wniosek powinien byi zloiony i wpisany do
protokolu.
Radnv Jaroslaw Huoalo stwierdzii, i2 w zwiqzku z wqtpliwo6ciami pokontrolnymi tzn.
skierowanymi zastrzeieniami i nie przyjQciem tych zastrzeieh przez prezydenta. Komisja
powinna podjqd decyzjq, gdzie skieruje sprawq dla arbitraiu.
Radnv Andrzei Paiucki - stwierdzif, ii zgodnie z literq prawa, je6li nastqpilo przekroczenie
prawa, to istnieje obowiazek powiadomienia Prokuratury, natomiast, iesli sie tego nie uczynr
to jest siQ wsp6todpowiedzialnym, dlatego taki wniosek napisaf.
Radnv Krzvsztof Kowalski zapytal, czy rzeczywidcie nastapilo przekroczenie prawa?



Radnv Andrzei Palucki odpowiedzial,2e co najmniej w 2 kwestiach nastqpito przekroczenie i

naruszen re prawa

Przewodniczacv Komisii J6zef Mazierski powiedzial, ie nie kwestionuje wniosku bo kaidy ma
prawo zgtaszad, ale odpowiada na zastrzezenia Prezydenta inie mo2e tego wniosku ujqi-
zapisai do protokolu i do wyjajnieri jakie Zesp6f Kontrolny zloiyl. Jest to zbyteczne i

przedwczesne.

Radnv Krzvsztof Kukucki zgtosil odrqbny wniosek by Pan Przewodniczqcy Rady Miasta
Wloctawka skierowat sprawq do Prokuratury Rejonowej, i2 nastEpilo przekroczenie prawa w
zakresie wykonywania Zarzqdzenia Prezydenta Miasta Wloclawek nr 100/2014 z dnia
08.04.2014R w sprawie udzielania zam6wiei publicznych, kt6rych wartoSd nie przekracza
wyra2onej w zlotych r6wnowartoici kwoty 30 000 Euro oraz podejrzenie podwiadczenia
nieprawdy w Umowach nr 55/2015 z dnia 30.09.2015r i nr 62/2O!5 z dnia 19.10.2015 roku.
Pan Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej jest przeciwnego zdania i prosi by nie gtosowad na
tym etapie tego wniosku i ma wAtpliwo(ci czy jest to sluszny wniosek przed wyja6nieniem
ostatecznym Pana Prezydenta. Jednak Pan radny Krzysztof Kukucki podtrzymuje swoje
zdanie i ponownie zglasza w/w wniosek i prosi o przyjqcie i przeglosowanie. przewodniczqcy

Komisji Rewizyjnej poddaje wniosek pod glosowanie.
W wyniku przeprowadzonego glosowania w obecno6ci 7 czlonk6w Komisji za wnioskiem
opowiedziafo siq 4 radnych: Andrzej Palucki, Damian chelminiak, Krzysztof Kukucki, Jarosfaw
Hupalo przy 1 glosie przeciwnym radnego J6zefa Mazierskiego oraz 2 glosach
wstrzymujqcych siq radnego: Jacka Bulawy, Krzysztofa Kowalskiego.

w dalszej czqjci Komisji Rewizyjnej Pan Krzysztof Kukucki zglosil drugi wniosek by pan
Przewodniczqcy Rady Miasta wioclawek skierowaf proSbq-wniosek do Regionalnej lzby
obrachunkowej o zbadanie - przeprowadzenie kontroli przez specjalist6w w zakresie
zam6wied publicznych wszystkich zam6wieri publicznych przeprowadzonych w pionie
Gospodarki Miejskiej w okresie od OJ 1,Z.2OI4I do 3I.IZ.2O15r. pod wzglqdem
przestrzegania przepis6w w ustawy o Zam6wieniach publicznych oraz Zarzqdzeniu nr
tOO/2014 z dnia 08.04.2015r.
Ponownie Pan Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej jest przeciwnego zdania i prosi by nie
glosowai na tym etapie tego wniosku, poniewa2 nie zachodzi obecnie koniecznoji i naleiv
poczekad na wyjadnienie Pana prezydenta. Jednak pan radny Krzysztof Kukucki ponownie
zglasza w/w wniosek i prosi o przyiqcie i przegiosowanie. przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej
poddaje wniosek pod glosowanie.

w wyniku przeprowadzonego glosowania w obecnosci 7 czlonk6w Komisji za wnioskiem
opowiedzialo siq 4 radnych: Andrzej Pafucki, Damian chetminiak, Krzysztof Kukucki, Jarosraw
Hupalo przy 1 glosie przeciwnym radnego J6zefa Mazierskiego oraz 2 gfosach
wstrzymujQcych siq radnego: Jacka Bulawy, Krzysztofa Kowalskiego.
Komisja skierowala wnioski do Przewodn iczqcego Rady Miasta.

Podsumowuiac omawiane wyniki kontroli, przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej poddal poo
gfosowanie przyjqcie informacji z caloici przeprowadzonej kontroli z udzielania zam6wieri
publicznych to jest Protokolu z przeprowadzonej kontroli w zakresie zam6wieri publicznych i
odpowiedzi zespolu Kontrolnego z dnia 25.08.2016r. na pismo pana prezvdenta z dnia
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28.07,2O16r. wnoszEcego zastrzeienia i wyja6nienia do zakresu stwierdzonych
n ieprawidlowoici ujqtych w protokole z kontroli.
W drodze przeprowadzonego glosowania czlonkowie Komisji Rewizyjnej opowiedzieli siq
jednomySlnie za przyjQciem informacji.
Wnioski stanowiq zatqcznik do protokolu.

Ad.5
Powofanie zespolu kontrolnego do przeprowadzenia kontroli dziafai prezydenta Miasta
Wloclawek w zakresie sprawowania nadzoru wfaicicielskiego nad dzialalnoSciq
Przedsiebiorstwa Gospodarki Komunalnej ,,Saniko" Sp. zoo we Wfoclawku w roku 2015.
Przewodniczacv Komisii Rewizvinei radnv J6zef Mazierski poinformowat, 2e zgodnie z

rocznym planem pracy Komisja Rewizyjna musi wytonid ze swego grona zesp6l kontrolny do
przeprowadzenia kontroli dziafad Prezydenta Miasta wtoclawek w zakresie sprawowania
nadzoru wlafcicielskiego nad dziatalnoiciq Przedsiqbiorstwa Gospodarki Komunalnej
,,Saniko" Sp. zoo we Wloclawku w roku 2015.
W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Komisji, zwrdcil siq do radnych o zgtaszanie
kandydatur do pracy w zespole. Do udzialu w pracach zespolu kontrolnego zglosili siq
nastqpuiacy radni: J6zef Mazierski, Jarostaw Hupalo, Damian Chefminiak iAndrzej palucki.
Przewodniczqcym zespolu kontrolnego zostal radny J6zef Mazierski. przewodniczqcy Komisji .

Rewizyjnej poddal pod glosowanie wyloniony sklad zespotu kontrolnego. W wyniku
przeprowadzonego gtosowania za w/w skladem zespotu kontrolnego czlonkowie Komisji
Rewizyjnej obecni na obradach opowiedzieli siq iednomySlnie, glos6w przeciwnych oraz
wstrzymujEcych sie nie stwierozono.
PrzewodniczEcy zespolu Kontrolnego poinformowaf, i2 podejmie dziatania kontrolne w
terminie od dnia 05 wrze6nia do dnia 28 paidziernika 2016 roku, stosowne dokumenty w tej
sprawie przygotuje i przeka2e Prezydentowi Miasta oraz cztonkom Zespolu Kontrolnego
Biuro Rady Miasta.

Ad.7
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.

wobec wyczerpania porzqdku obrad przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej radny J6zef
Mazierski poinformowal, 2e zamyka posiedzenie komisji.

sporr. E.Pranik 8RM.
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Komisia Rewizyina
Rady Miasta Wtoclawck

Wloclawek 24 sieronia 2016

8RM.0014.7.7.2016

Rada Miasta

Wloclawek

oPtNrA NR 5/2016
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wlocfawek

z dnia 24 sierpnia 2016 roku

Komisja Rewizyjna Rady Miasta, podczas obrad w dniu 24 sierpnia 2016 roku
pozytywnie zaopiniowata projekt uchwaly w sprawie przyiqcia sprawozdania i odstqpienia od
zlecenia przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 7 czlonk6w Komisji za wydaniem
pozytywnej opinii opowiedziato siq 6 czlonk6w Komisji, przy braku gios6w przeciwnych
oraz 1 gfosie wstrzymujacym sie.

radny J6zef Mazierski
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Wloclawek 24 sierpnia 2016r.

BRM. 0014.7.8.2016

Przewodniczqcy Rady Miasta

wNrosEx NR 4/2015

Komisfi Rewizyjnej

z dnia 24 sierpnia 2016 roku

Komisja Rewizyjna wnioskuje o odstqpienie od wyboru bieglego do oszacowania szkody

poniesionej w zwiqzku z niekorzystnym rozporzqdzeniem majqtkiem gminnym Sp6lki ,,Zieleri

Miejska" w zwiqzku z tym, ii uplynql termin wniesienia zaialenia do Sqdu Rejonowego we

wloclawku na postanowienie prokuratury Rejonowej o odmowie wszczqcia postepowania

oraz ze zbqdnym wydatkiem na dokonanie wyceny szkody z budietu miasta.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za przyjqciem wniosku opowiedzialo siq

pozytywnie ijednomyilnie 7 czlonk6w Komisji.

E.P
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BRM. 0014.7.3.2015

Wtoctawek 8 wrzeinia 2016r.

Przewodniczqcy Rady
Miasta Wloclawek

wNtosEK NR 5/2015

Komisji Rewizyjnej

z dnia 24 sierpnia 2016 roku

Komisja Rewizyjna wnioskuje o skierowanie do Prokuratury Rejonowej we Wloclawku
sprawy dotyczQcej poswiadczenia nieprawdy przez prezydenta Miasta wloclawek w
Umowach nr 55/2015 z dnia 30.09.2015r i nr 62/2o15 z dnia 19.10.2015 roku., rym samym
przekroczenia prawa w zakresie wykonywania Zarzqdzenia Prezydenta Miasta Wloclawek nr
IOOl2ot4 z dnia 08.04.2014r w sprawie udzielania zam6wierl publicznych, kt6rych wartodi
nie przekracza wyraionej w zlotych r6wnowartojci kwotv 30 OOO Euro.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 7 czlonk6w Komisji Rewizyjnej za
wnioskiem opowiedzialo sig 4 radnych, przy 1 glosie przeciwnym oraz 2 glosach
wstrzymujQcych sie .

Do wiadomo6ci:

Prezydent Miasta Wloclawek

E.P
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Wloclawek I wrzeSnia 2016r.

BRM. 0014.7.1&016

Przewodniczqcy Rady
Miasta Wloclawek

wNrosEK NR 6/2016

Komisji Rewizyjnej

z dnia 24 sierpnia 2016 roku

Komisja Rewizyjna wnioskuje o skierowanie do Regionalnej lzby Obrachunkowej w
Bydgoszczy przeprowadzehia kontroli zam6wierl publicznych dokonanych przez Wydzial
Gospodarki Miejskiej Urzqdu Miasta Wlocfawek w okresie od 0L.l2.21l4r do 31.12.2015r.
pod wzglqdem przestrzegania przepis6w Ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku - Prawo
Zam6wief Publicznych (Dz.U.z 2015r. poz.2L64 ze zm.) oraz Zarzqdzenia Prezydenta Miasta
Wloclawek nr IO0l2Ot4 z dnia 08.04.2015r.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w
wnioskiem opowiedzialo siq 4 radnych,
wstrzymujqcych siq .

obecnoici 7 czlonk6w Komisji Rewizyjnej za

przy 1 glosie przeciwnym oraz 2 glosach

Do wiadomogci:

Prezydent Miasta Wloclawek

E.P


